
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 9. marts 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 704

Vil ministeren tage initiativ til, at skarven skal reguleres til et færre antal med baggrund i,

at skarven over de senere år har udviklet sig voldsomt i antal og dermed æder store og

stigende mængder af fisk, som danske fiskere går glip af i deres fiskeri, og hvor det som

følge heraf går hårdt ud over fiskeriet fra de mindre havne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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